

# **PROTOKÓŁ**

## **XXVIII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO**

### **(Posiedzenie I)**

1. XXVIII Sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18.08 w środę 21.02.2018 r.
2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XXVIII sesji oraz stwierdziła ważność obrad.
3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski, a do czasu jego przybycia Radny Przemysław Malak (10/0/2).
4. Przybył Radny Mateusz Zakrzewski o godz. 18.10.
5. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie (7/0/4):
  - 5.1. Kazimierz Mechowski – przewodniczący
  - 5.2. Daniela Szynszecka
  - 5.3. Ewa Świątek
6. Przyjęcie porządku obrad.
  - 6.1. Radny Florian Wojciechowski złożył wniosek, aby przenieść pkt. 6 („Zatwierdzenie protokołu z obrad XXVII Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo.”) i pkt. 7 („Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. realizacji uchwały budżetowej za rok 2017.”) porządku obrad po pkt. 8 („Informacja Komisji Strategii i Budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. wniosków, które złożono do budżetu Rady Dzielnicy na rok 2018.”) i pkt. 9 („Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXVIII/.../2018 w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2018.”), aby można było wysłuchać autorów wniosków budżetowych, którzy przybyli na sesję Rady Dzielnicy.
  - 6.2. Radny Przemysław Malak złożył wniosek przeciwny, ponieważ przedstawienie informacji Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy jest ważne do podjęcia uchwały budżetowej i zaproponował, żeby dodać dodatkowy pkt. 5a porządku obrad „Przedstawienie wniosków budżetowych przez mieszkańców.”.
  - 6.3. Wniosek z pkt. 6.1. odrzucono (2/8/3).
  - 6.4. Wniosek z pkt. 6.2. przyjęto (11/0/2).
  - 6.5. Przyjęto porządek obrad z przegłosowanymi zmianami (10/0/3).
7. Przedstawienie wniosków budżetowych przez mieszkańców.
  - 7.1. Małgorzata Wawro (XX LO) przedstawiła wnioski budżetowe:
    - „Ogólnopolski turniej debat oksfordzkich szkół herbertowskich” (nr 67 zestawienia wniosków),
    - „Warsztaty literackie ze sztuki pisania haiku” (sztuka pisania poezji, nr 62 zestawienia wniosków),
    - „Muzyczna sesja relaksacyjna dla klas maturalnych” (nr 68 zestawienia wniosków),

- „Wykłady poświęcone problematyce psychologii muzyki” (nr 64 zestawienia wniosków),
  - „Warsztat arteterapii” (nr 66 zestawienia wniosków).
- 7.2. Radna Beata Peters zapytała, ile będzie spotkań „Muzycznej sesji relaksacyjnej dla klas maturalnych” i dla których maturzystów będą przeznaczone, skoro podany we wniosku termin to kwiecień-listopad 2018 r.
- 7.3. Małgorzata Wawro odpowiedziała, że planują zorganizowanie sesji w kwietniu dla tegorocznych maturzystów i w listopadzie dla przyszłorocznych maturzystów.
- 7.4. Radna Daniela Szynszecka zapytała, czy spotkania będą obejmowały również uczniów spoza dzielnicy i zaproponowała, aby drugi termin przenieść na kolejny rok.
- 7.5. Małgorzata Wawro odpowiedziała, że spotkania będą otwarte dla wszystkich i rozważy rezygnację z drugiego listopadowego terminu.
- 7.6. Radna Hanna Łobodzińska zapytała, jak mieszkańcy nowej części dzielnicy są informowani o wydarzeniach organizowanych w XX LO.
- 7.7. Małgorzata Wawro odpowiedziała, że są przygotowywane plakaty elektroniczne, które są umieszczane na stronie internetowej szkoły i Facebooku.
- 7.8. Barbara Bagnucka-Lis (XX LO) przedstawiła wnioski budżetowe:
- „Prenumerata "Gazety Wyborczej"” (nr 63 zestawienia wniosków),
  - „Spotkania z ludźmi kultury” (nr 65 zestawienia wniosków).
- 7.9. Radna Halina Gostomska zapytała, dlaczego wybrana została „Gazeta Wyborcza”, a nie inna gazeta codzienna.
- 7.10. Barbara Bagnucka-Lis odpowiedziała, że jest to jej propozycja.
- 7.11. Wojciech Suchy (Almanak) przedstawił wniosek budżetowy:
- „Rodzinna Gra Terenowa na Orientację przy ul. Magellana” (nr 20 zestawienia wniosków).
- 7.12. Regina Talik powiedziała, że w projekcie uchwały budżetowej widzi dyskryminację osób starszych, dlatego przedstawiła wniosek budżetowy:
- „Spotkania klubowe Klubu Seniora przy Domu Sąsiedzkim” (nr 44 zestawienia wniosków).
- 7.13. Radna Beata Peters zapytała, czy wejścia będą płatne, czy darmowe.
- 7.14. Regina Talik odpowiedziała, że każdy będzie mógł uczestniczyć w spotkaniach, a wejście będzie darmowe.
- 7.15. Radny Przemysław Malak zapytał, ilu członków liczy Klub Seniora.
- 7.16. Regina Talik odpowiedziała, że obecnie jest 18 osób, a Klub istnieje od listopada 2017 r.
- 7.17. Barbara Głowacka przedstawiła wniosek budżetowy:
- „„Deptane po drodze”, czyli spotkania z przyrodą dla wiedzy i zdrowia” (nr 8 zestawienia wniosków).
- 7.18. Beata Peters zapytała, czy spotkania będą odbywały się w różnych miejscach i jak będą promowane.
- 7.19. Barbara Głowacka odpowiedziała, że najprawdopodobniej wszystkie spotkania będą się odbywały na terenie dzielnicy, ale w różnych miejscach, a informacja o nich zostanie udostępniona na Facebooku Stowarzyszenia i zostaną wydrukowane papierowe plakaty.
8. Przybył Radny Wiktor Jesionek o godz. 18.46.

9. Przedstawienie wniosków budżetowych przez mieszkańców (cd.).
  - 9.1. Mirosława Kościelska (SP1) przedstawiła wnioski budżetowe:
    - „Kultura marinistyczna w bibliotece” (nr 50 zestawienia wniosków),
    - „Szanty u Zaruskiego” – spektakl muzyczny” (nr 51 zestawienia wniosków),
    - „Konkurs piosenki patriotycznej” (nr 52 zestawienia wniosków).
10. Przybyła Radna Joanna Antczak-Sokołowska o godz. 18.51.
11. Przedstawienie wniosków budżetowych przez mieszkańców (cd.).
  - 11.1. Katarzyna Skakuj przedstawiła wnioski budżetowe:
    - „Spotkania z Nordic Walking” (nr 15 zestawienia wniosków),
    - „Zajęcia plastyczne dla dzieci od lat 6” (nr 47 zestawienia wniosków),
    - „Spotkania z przyrodą” (nr 53 zestawienia wniosków).
  - 11.2. Radna Beata Peters zapytała, ile zajęć plastycznych jest przewidywanych oraz jak często.
  - 11.3. Katarzyna Skakuj odpowiedziała, że będzie 10 zajęć, 1-2 razy w miesiącu.
  - 11.4. Radny Waldemar Niedziałek zapytał, ile będzie spotkań z przyrodą.
  - 11.5. Katarzyna Skakuj odpowiedziała, że planowane jest 7 spotkań i 4 wycieczki.
  - 11.6. Radna Beata Peters zapytała, czy będzie można wypożyczyć kije na spotkania z Nordic Walking.
  - 11.7. Katarzyna Skakuj odpowiedziała będzie możliwość wypożyczenia i będą doradzali, jakie kije dana osoba powinna używać.
  - 11.8. Tatiana Grot przedstawiła wniosek budżetowy:
    - „Gimnastyka dla osób 50+” (nr 10 zestawienia wniosków).
  - 11.9. Radna Beata Peters zapytała, czym różni się gimnastyka dla osób 50+ od gimnastyki dla osób młodszych.
  - 11.10. Tatiana Grot odpowiedziała, że ćwiczenia są wolniejsze, w grupach.
  - 11.11. Przewodnicząca Rady Dzielnic Alicja Chorzelska-Pytlak podziękowała mieszkańcom za przedstawienie swoich wniosków budżetowych.
12. Przybyła Radna Grażyna Dzierżak o godz. 19.00.
13. Zatwierdzono protokół z obrad XXVII Sesji Rady Dzielnic Piecki-Migowo (10/0/3) – *Radni Waldemar Niedziałek, Wiktor Jesionek i Beata Peters byli nieobecni w czasie głosowania.*
14. Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnic Piecki-Migowo dot. realizacji uchwały budżetowej za rok 2017.
  - 14.1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Mechowski przeczytał protokół Komisji Rewizyjnej dot. realizacji uchwały budżetowej za rok 2017 (stanowiący załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).
15. Informacja Komisji Strategii i Budżetu Rady Dzielnic Piecki-Migowo dot. wniosków, które złożono do budżetu Rady Dzielnic na rok 2018.
  - 15.1. Przewodnicząca Komisji Strategii i Budżetu Beata Peters przedstawiła informację z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu.
  - 15.2. Przewodnicząca Rady Dzielnic Alicja Chorzelska-Pytlak przedstawiła 2 pisma: pismo dyrektora Biura Rady Miasta Gdańska Piotra Spyry do Przewodniczących Zarządów Dzielnic oraz pismo dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego w Gdańsku Grzegorza Szczuki do Przewodniczącej Rady Dzielnic Piecki-Migowo – stanowiące załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu – dot. możliwości realizacji projektów z budżetu Rady Dzielnic.

- 15.3. Radna Beata Peters złożyła wniosek, aby radni będący również wnioskodawcami niektórych wniosków budżetowych, które nie były jeszcze omawiane, mogli je przedstawić.
- 15.4. Radny Florian Wojciechowski zaproponował, aby wnioski inwestycyjne były omawiane na samym końcu.
- 15.5. Radny Wiktor Jesionek zaproponował, aby procedować uchwałę budżetową tak, jak w latach poprzednich, czyli głosować projekt uchwały przygotowany przez Zarząd Dzielnicy, a w razie jego nieprzyjęcia, dyskutować nad poszczególnymi pozycjami.
- 15.6. Wniosek z pkt. 15.3. został przyjęty (16/0/0).
- 15.7. Radna Beata Peters przedstawiła wniosek budżetowy:
- „Siłownia na wolnym powietrzu ul. Rakoczego/Belgradzka” (nr 4 zestawienia wniosków).
- 15.8. Radny Przemysław Malak przedstawił wniosek budżetowy:
- „Siłownia na wolnym powietrzu przy Przychodni Morena” (nr 5 zestawienia wniosków).
- 15.9. Radna Joanna Antczak-Sokołowska powiedziała, że obie lokalizacje są blisko drogi, więc są to złe miejsca, a Rada Dzielnicy powinna wydawać pieniądze sensownie.
- 15.10. Radny Waldemar Niedziałek przypomniał, że gdy była możliwość pozyskania grantów na budowę placu zabaw, a wymagało to opinii Rady Dzielnicy, to 2 razy brakowało kworum podczas sesji.
- 15.11. Radny Florian Wojciechowski przedstawił wnioski budżetowe:
- „Festyn Rodzinny Jesienny” (nr 33 zestawienia wniosków),
  - „Festyn Rodzinny Letni” (nr 34 zestawienia wniosków),
  - „Spotkania z ludźmi kultury” (nr 38 zestawienia wniosków),
  - „Zajęcia plastyczne dla dzieci od lat 6” (nr 47 zestawienia wniosków),
  - „Spotkania z przyrodą” (nr 53 zestawienia wniosków),
  - „Spotkania klubowe Klubu Seniora przy Domu Sąsiedzkim” (nr 44 zestawienia wniosków),
  - „Prelekcja – prawidłowe nawyki żywieniowe” (nr 37 zestawienia wniosków),
  - „Zajęcia psychologiczne i rozwojowe” (nr 40 zestawienia wniosków),
  - „Zajęcia komputerowe dla mieszkańców dzielnicy” (nr 41 zestawienia wniosków).
- 15.12. Radna Beata Peters powiedziała, że popiera wnioski budżetowe:
- „Zajęcia psychologiczne i rozwojowe” (nr 40 zestawienia wniosków),
  - „Zajęcia komputerowe dla mieszkańców dzielnicy” (nr 41 zestawienia wniosków).
- 15.13. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zapytała o możliwość uzyskania grantów przez Dom Sąsiedzki.
- 15.14. Radny Florian Wojciechowski odpowiedział, że Dom Sąsiedzki nie otrzymał środków z grantów na rok 2018, ponieważ nie występował o nie.
- 15.15. Radny Przemysław Malak powiedział o małej frekwencji oraz o problemach z wydarzeniami organizowanymi w Domu Sąsiedzkim.
- 15.16. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że popiera wniosek budżetowy „Spotkania klubowe Klubu Seniora przy Domu Sąsiedzkim” (nr 44 zestawienia wniosków),

- ponieważ jest to nowy Klub Seniora utworzony przy Domu Sąsiedzki, a Klub Seniora istniejący przy Centrum Kultury jest zamknięty dla osób z zewnątrz.
- 15.17. Radna Hanna Łobodzińska przedstawiła wniosek budżetowy:
- „Dni otwarte Rodzinnego Ogrodu Działkowego "Morenka"” (nr 29 zestawienia wniosków).
- 15.18. Radna Joanna Antczak-Sokołowska powiedziała, że wniosek budżetowy „Permakulturalny Ogródek Piecki-Migowo” (nr 43 zestawienia wniosków) wydaje się bardzo ciekawy.
- 15.19. Radna Beata Peters przedstawiła wnioski budżetowe:
- „Spacery historyczne po dzielnicy” (nr 59 zestawienia wniosków),
  - „Tańce na trawie w dzielnicy Piecki-Migowo", integracja przy muzyce zespołów amatorskich i profesjonalnych oraz DJ – przegląd” (nr 60 zestawienia wniosków).
- 15.20. Radna Halina Gostomska przedstawiła wnioski budżetowe:
- „Paczki świąteczne” (nr 26 zestawienia wniosków),
  - „Gorące śniadania” (nr 27 zestawienia wniosków),
  - „Śniadanie wielkanocne” (nr 28 zestawienia wniosków),
  - „Koncert Niepodległa” (nr 54 zestawienia wniosków).
- 15.21. Radna Beata Peters powiedziała, że „Paczki świąteczne” to jest wniosek, który obejmuje tylko parafię Bożego Ciała, a na stronie parafii brak jest informacji o finansowaniu przez Radę Dzielnicy projektów w poprzednich latach.
- 15.22. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, że o tym, kto może korzystać z pomocy społecznej, decyduje instytucja miejska, więc wniosek nie jest ograniczony tylko do osób wyznania katolickiego.
- 15.23. Radny Wiktor Jesionek przedstawił wniosek budżetowy:
- „Nie dokarmiamy dzików" – ulotki , konkurs do uczniów, wystawa prac, lekcje edukacyjne” (nr 24 zestawienia wniosków),
- i związku z nieuwzględnieniem jego wniosku w projekcie uchwały budżetowej oraz w propozycji Komisji Strategii i Budżetu, zaproponował zmniejszenie kwoty do 1150 zł.
- 15.24. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że wniosek „Nie dokarmiamy dzików"” jest bezzasadny, bo niedawno została uchwalona ustawa Sejmu o zmniejszeniu populacji dzika.
- 15.25. Radna Grażyna Dzierżak przedstawiła wniosek budżetowy:
- „III Przegląd Teatrów Szkolnych Dzielnicy” (nr 46 zestawienia wniosków).
- 15.26. Radny Przemysław Malak przedstawił wnioski budżetowe:
- „Zakup 5 ławek” (nr 2 zestawienia wniosków),
  - „Zakup kamery monitoringu przy SP1” (nr 3 zestawienia wniosków),
  - „Zakup urządzenia kontrolującego prędkość na wysokości żłobka przy ul. Królewskie Wzgórze” (nr 6 zestawienia wniosków),
  - „Zajęcia fitness” (nr 9 zestawienia wniosków),
  - „Paczki świąteczne, 2 parafie” (nr 23 zestawienia wniosków),
  - „Festyn Rodzinny przy parafii Miłosierdzia Bożego” (nr 32 zestawienia wniosków),
  - „2 wyjazdy na grzybobranie” (nr 55 zestawienia wniosków).

- 15.27. Radna Halina Gostomska powiedziała, że ciekawą propozycją jest wniosek budżetowy „Otwarte Warsztaty Tańca Towarzyskiego” (nr 56 zestawienia wniosków).
16. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XXVIII/.../2018 w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2018.
- 16.1. Radny Przemysław Malak w imieniu Zarządu Dzielnicy przedstawił projekt uchwały budżetowej.
- 16.2. Radna Halina Gostomska powiedziała, że znacznie ograniczono środki na pomoc społeczną.
- 16.3. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiedziała, że „Konkurs piosenki patriotycznej” (nr 52 zestawienia wniosków) nie może być finansowany przez Radę Dzielnicy, ponieważ jest to impreza zamknięta, tylko dla uczniów szkoły.
- 16.4. Radny Wiktor Jesionek podtrzymał swój wniosek (opisany w pkt. 15.5.) o głosowanie projektu uchwały przygotowanego przez Zarząd Dzielnicy.
- 16.5. Uchwała w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2018 nie została podjęta (6/6/4).
- 16.6. Radny Wiktor Jesionek złożył wniosek o 5 minut przerwy.
- 16.7. Radna Daniela Szynszecka zaproponowała zakończenie obrad i dokończenie ich w innym dniu.
- 16.8. Radny Florian Wojciechowski złożył wniosek o przerwę w obradach do poniedziałku 26.02.2018 r.
- 16.9. Wniosek z pkt. 16.8. przyjęto (10/3/3).
17. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak o godz. 21.24 ogłosiła przerwę w obradach XXVIII sesji do poniedziałku 26.02.2018 r. o godz. 18.00.

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski

# Protokół

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy

Piecki - Migowo w dn. 23.01.2017 r.

Obecni na posiedzeniu:

Kazimierz Mechowski Przewodniczący

Hanna Łobodzinska z-ca

Halina Gostomska członek

Zarząd Rady Dzielnicy:

Jerzy Krefł Przewodniczący

Przemysław Malak z-ca

Porządek posiedzenia.

Kończone badanie planu finansowego Rady

Dzielnicy Piecki - Migowo za rok 2017 ze środków

finansowanych przez Radę Miasta w kwocie 101836 zł

nr uchwały nr XVIII/381/2017 z dn. 9.02.2017 z nr 1 preliminarza

Komisji Rewizyjnej w okresie sprawozdawczym

w roku 2017 dokonano dwóch kontroli odnośnie

wydatkowania funduszy Rady Dzielnicy wydatkowe

zalecenie odnośnie wydatkowania tj. kwot i prawidłowych

faktur. Komisja Rewizyjna stwierdziła iż do wniosku

nr 30 dotyczącego z zająć dietytyki zostały podłączone

odnie faktury o nr. F/01157/17 z dn. 2.05.2017 wystawione

przez firmę Oliver na kwotę 99,96 zł, pierwsza dotyczyła

materiałów (typu toner, papier), druga dotyczyła

usługi wykonania projektu i wydruku plakatów. Wniosek

nr 31 został udokumentowany fakturą nr 2/2017 wystawioną

przez Stowarzyszenie Przyjaciół Piecki Migowo. Ponadto

Komisja stwierdziła że projekty nr 30, 31, 32, 33 zostały

zrealizowane nie zgodnie z przyjętym preliminarzem i

regulaminem, brak sprawozdań, fotorelacji

Komisją zwrócono uwagę na zakupiono jedną kamerę montaż nastąpi w 2018r. Projekt dotyczący zakupu 12 kamer został zrealizowany, zakupiono 16 kamer, w tym zé kamki nie zostały oznaczone tabliczkami z informacją zé środki na ich zakup pochodzily z budżetu Dzielnicy. Komisja rekomenduje aby Zarząd dalej monitorował sprawę tabliczek. Komisją stwierdzono podczas kontroli w kilku projektach brakujące sprawozdania oraz fotorelacje tj. II przegląd teatralny oraz zawody karate, sterylizacja kastracja kotów. Projekt dotyczący Wyrobko, Czeka został zrealizowany w części, pozostała do zrealizowania inwestycja na kwotę 17 862,37 zł w 2018r. Komisja Rewizyjna nie rekomenduje Radzie Dzielnicy Piecki Mięso przyznanie środków budżetowych dla Szkoły Podstawowej Nr 2 z powodu trudności w rozliczeniu środków finansowych, oraz z powodu nieprzebieganie regulaminu promocji RDPN. Komisja Rewizyjna zwraca się z prośbą do Zarządu Dzielnicy o kontrole wniosków złożonych przez wnioskodawców aby one były zgodne z preliminarem i regulaminem aby uniknąć w/w niedokładności. Fundusz jakim dysponuje Rada w pełni nie zaspokaja potrzeb Rady. Komisja uznała że działalność finansową i merytoryczną była prowadzona prawidłowo.

Na tym protokół zakończono

Podpisy Komisji

Krzysztof Piechowski

Skul

Hanna Sobocińska

Sobocińska

Helena Gostomska

H.Gostomska





## BIURO RADY MIASTA GDAŃSKA

BRMG-JP.0020.1-21.2017.PK  
EZD: 92161

Gdańsk, dnia 23 lutego 2017 roku

Przewodniczący Zarządów  
jednostek pomocniczych  
Miasta Gdańska

W związku z podejmowaniem przez Rady Dzielnic uchwał w sprawie przeznaczania środków finansowych na działalność statutową zwracam uwagę na następujące kwestie:

1. Środki finansowe będące w dyspozycji jednostki pomocniczej mogą zostać przeznaczone na zadania opisane w §34 ust. 3 poszczególnych Statutów tj. „organizację przedsięwzięć i wspieranie lokalnych inicjatyw mieszkańców w zakresie poprawy warunków życia, zachowania porządku i bezpieczeństwa, edukacji, kultury, wypoczynku, rekreacji, integracji mieszkańców, ochrony zdrowia, pomocy społecznej, ochrony środowiska, utrzymania i rozwoju infrastruktury oraz drobnych inwestycji”.
2. Przy organizowaniu przedsięwzięć na które przeznaczone są środki finansowe na działalność statutową rada musi być organizatorem lub współorganizatorem,
3. Kryteria doboru uczestników przedsięwzięć realizowanych przez Rady Dzielnic muszą dawać możliwość uczestniczenia w nich bez ograniczeń wszystkim osób z przewidzianej w uchwale grupy.

Z poważaniem,

DYREKTOR  
BIURA RADY MIASTA GDAŃSKA

*[Podpis]*  
Dariusz Spyrka



URZĄD MIEJSKI W GDAŃSKU  
WYDZIAŁ ROZWOJU SPOŁECZNEGO

Gdańsk, dnia 31.01.2018 r.

WRS-III.3024.116.2018.MM  
EZD: 620691

Pani  
Alicja Chorzelska-Pytlak  
Przewodnicząca  
Rady Dzielnicy Piecki-Migowo  
W Gdańsku

W odpowiedzi na Pani zapytanie dotyczące zakresu wydatkowania środków finansowych Rady Dzielnicy Piecki-Migowo, na organizację projektów złożonych przez gminne placówki oświatowe leżące na terenie Dzielnicy, Wydział Rozwoju Społecznego przychyliła się do stanowiska, iż środki, które ma do dyspozycji Rada Dzielnicy winny być przeznaczane na organizowanie przedsięwzięć, aktywności i integracji ogółu mieszkańców zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy. Odnosząc się do przykładowego wniosku dotyczącego organizacji konkursu Pieśni Patriotycznych w SP nr 1 i zgodnie z przedmiotowym Statutem wskazane byłoby dofinansowanie tego projektu w przypadku organizowania lub współorganizowania przedsięwzięcia razem ze szkołą.

W związku z powyższym Wydział Rozwoju Społecznego nie widzi podstaw do dofinansowania inicjatyw, które są skierowane do wąskiej grupy mieszkańców, a Rada Dzielnicy nie jest ich współorganizatorem.

Z poważaniem

WYDZIAŁ ROZWOJU SPOŁECZNEGO  
  
Grzegorz Szczuka